
LESSON FIVE 

GO TO THE AIRPORT 

去机场 

A: Hi, Buddy, How are you doing? 

你好，老友， 进来怎样？ 

W:  I am pretty good. My spring class is over. My daddy is going to take us to have 

a seashore vacation. 

很好，春季课程结束了。老爸准备带我们去海边度假。 

A: Oh, that’s great! How are going? 

哦， 好啊！ 怎么去呀？ 

W: We are going by Air Canada. 

我们乘加航去 

A: How do you go to the airport? 

那你怎么去机场？ 

W: We are driving to the airport and leave the car on the parking lot till we come 

back. 

我们开车去机场然后把车留在机场停车场到我们返回。 

A: It must be very expensive leaving car at airport parking lot for several days. 

那在机场停车场停几天停车费一定很贵 

W: No, it is free. This is special offer by tourist agent Sunwing, Have you ever 

heard of it? 

不，免费的。这是旅行社 Sunwing 的特别促销。你听说过吗？ 

A: No, this is my first time to know that parking  at airport is free of charge. By the 

way, Is it complicated to go through the flight check in? 

没有，我第一次听说机场停车免费。 顺便问问，乘机登机手续复杂吗？ 



W: No, it is simple and convenient. You can either check in online or check in at 

the count. If you don’t have check in luggage, you can go through self check in, it 

is much quicker. 

不复杂，简单方便。你可以在网上办理登机，也可以在柜台上办理。如果你

没有托运行李，你可以自助办理登机，更快。 

A: Is there  any restriction to go through the security inspection? 

过安检有什么限制吗？ 

W: Yes, it is somewhat complicated. In general, Any harmful item is forbidden to 

carried with on the flight. Such as weapons, knives, lighters, gasoline, large 

battery, matches, water and so on. You have to refer to the detail before you 

have security check. 

有。有点复杂。一般来说，有害的东西都不准带上飞机。比如说：武器，刀

具，打火机，汽油，大电池，火柴，水呀等等。安检之前最好详细了解一

下。 

A: Can I select my seat by the window or by the aisle on line?  

我可以在网上选座位吗？比如靠走廊货靠窗 

W: Yes, you can. 

可以的。 

A: Do I need to print out the flight confirmation before check-in? 

登机前我要把机票确认书打印出来吗？ 

W: No, you don’t have to, you can check in with your passport, but there is no 

hurt to print it out in case you forget your flight number. 

不需要，我可以用护照办理登机。 但是打印出来也未必不可，以防忘记了航

班号码。 

A: I see, thanks a lot. 

知道啦。太谢谢你啦！ 



 

 

Tips： 

Till 的用法 

Till 表示到什么时间止。 

1. Please be waiting for me till I appear. (I am coming) 请等到我来。 

2. I won’t leave till you come. 你来了我才走。 

3. I didn’t understand it till you show me the truth. 直到你告诉我真相我才明

白。 

 

Must 表示推测的用法（除表示“必须”外） 

Must 表示推测 

1. You must have forgotten it, 你肯定忘了那件事。 

2. He must be late for the meeting.  这个会议他肯定会迟到了。 

 

表示对现在的推测，直接用 Must+ 

表示对过去的推测， 用 must have + 

 

Homework: 

 

1. 用 must 表示推测造两个句子，一个对现在的推测，一个队过去的推

测。 

2. 熟读课文。 

3. 用 till 造两个句子，一个表示延续到什么时候，一个表示到什么时候截

止，即开始。 

4. 提出一个问题。 


